

# Protokoll styrelsemöte på ÖIK 29/4 2024

## Närvarande:

Jessica Trygg

Marita Larsson

Jane Ydman

Erik Juhlin

Annelie Davidsson

1. Mötets öppnande
2. Val av justerare väljs till Erik Juhlin
3. Dagordningen godkänns
4. Föregående protokoll
5. Aktuella mötesfrågor
  - a) Det mesta med värmeanläggningen är helt färdigt, värmen är igång. Lite justeringar/inställningar behövs i det nya systemet pga att den är helt ny.
  - b) Sponsorarbetet har gett ett resultat på 57.500:- i år, 6 st nya skyltar kommer göras och vi beställer fortsatt från tidigare företag.
  - c) Vi har blivit informerade att vattenpumpen från sjön inte fungerar. I dagsläget finns ingen enkel lösning. Vi kommer ge vår vaktmästare Lasse i uppdrag att ge oss ett underlag för alternativa lösningar.  
1:a juni öppnas toaletterna utomhus igen.
  - d) En ny ledare skulle behöva ta över "Fotbollskul" då Jonas slutar. Det är en viktig grupp för den åldersgruppen i byn. Kanske ska vi döpa om den till "Idrottskul", samma som redan finns fast för en grupp i lägre ålder? Ev kommer fler barn då och det blir lättare att hitta nya ledare?
  - e) Vi har fått ett stipendium från Gränna Rotary för vårt arbete inom motion och rörelse, Jessica tar emot detta på Valborgsmässoafton i Gränna.
  - f) Jane meddelar att vi fick en vinst på ca 3000:- på äggalunken.  
Ekonomin visar att fotbollsmatcherna i princip ger nästan ±0
  - g) pga utgifter för kiosk och domaravgifter.
  - h) Erik J arbetar vidare med projektet av lysrörsarmaturer. Vi behöver en färdig offert för att söka diverse bidrag för detta.
  - i) Vi har gått igenom vår tidigare värdegrund och godkänner att använda samma framöver då den speglar de punkter vi tycker är viktiga för våra verksamheter.  
Datum kommer att uppdateras.

- j) Vi bestämmer att ett ÖIK-blad kommer ges ut till sommaren för några aktuella uppdateringar och information som är intressant för våra medlemmar. Ett lite mer större samlat blad ges ut i slutet av året för att sammanfatta hela året.
  - k) Vi pratar om hur vi kan sälja det sista kaffet. Vi gör ett försök att sälja det till varje hemmamatch. QR-koden anvisad till endast kaffet fungerar väldigt bra.
6. Marita har själv sponsrat och köpt in 2 st volleybollar och gjort en info-lapp som kommer finnas i kiosken på stranden. Att skriva upp namn och telefonnummer vid utlåning är ett förslag. Erik J pratar med Jörgen A om informationen vi ger ut inför hemmamatcherna.
- 27:e maj är det vi som håller i samverkansmötet på ÖIK, en fikabuffé planeras. Jessica är med på mötet och Annelie stöttar upp i köket.
7. Nästa möte bestäms till **tisdag 28:e maj kl. 18:30 på ÖIK.**
8. Mötet avslutas.

Vid protokollet: Annelie Davidsson

Ordförande: Jessica Trygg

Justeras av: Erik Juhlin